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Protokół Nr III/XXXI/09 

 z sesji  Rady Powiatu Wejherowskiego 

 z dnia 26 czerwca 2009r. 

 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł na podstawie listy obecności  

(załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia i dokonał otwarcia obrad  

o godz. 10.00. Następnie powitał przybyłych gości (załącznik nr 2).  

Starosta poprosił o wprowadzenie w punkcie 6. Uchwała Rady Powiatu 

Wejherowskiego w sprawie zaopiniowania wniosku Powiatowego Urzędu Pracy w 

Wejherowie o dofinansowanie kosztów utworzenia Centrum Aktywizacji Zawodowej ze 

środków Funduszu Pracy pozostających w dyspozycji Ministra Pracy i Spraw 

Socjalnych - druk nr 282/09. Ponadto zamiast projektu uchwały w sprawie wspólnej 

realizacji z Gminą Miasto Reda projektu p.t. „Razem można więcej – CIS w Redzie 

dla Powiatu” – druk nr 281, wprowadza się projekt uchwały w sprawie wspólnej 

realizacji z Fundacją „Szczęśliwa Rodzina” projektu p.t. „Razem można więcej – CIS 

w Bojanie dla Powiatu” – druk nr 283/09. 

Innych zmian nie zaproponowano. W związku z tym radni jednogłośnie przyjęli 

niniejszy porządek obrad: 

 

1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 

- otwarcie sesji, 

- stwierdzenie prawomocności obrad, 

- przedstawienie porządku obrad, 

- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 

4. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Miasto Kamień Pomorski – druk nr 275/09. 

5. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu na 

rok 2009 – druk nr 280/09. 

6. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zaopiniowania wniosku 

Powiatowego Urzędu Pracy w Wejherowie o dofinansowanie kosztów utworzenia 

Centrum Aktywizacji Zawodowej ze środków Funduszu Pracy pozostających w 

dyspozycji Ministra Pracy i Spraw Socjalnych - druk nr 282/09. 

7. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wspólnej realizacji z Fundacją 

„Szczęśliwa Rodzina” projektu p.t. „Razem można więcej – CIS w Bojanie dla 

Powiatu” – druk nr 283/09. 

8. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie uchwały przyjmującej 

regulamin oraz zmianie regulaminu określającego zasady wynagradzania 

nauczycieli przez Powiatu Wejherowski – druk nr 279/09.  

9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchylenia Uchwały Rady 

Powiatu Wejherowskiego dotyczącej utworzenia Powiatowego Zespołu Placówek 

Szkolno – Rewalidacyjno – Wychowawczych w Rumi – druk nr 276/09.  

10. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół 

Specjalnych Nr 3 w Rumi – druk nr 277/09.  

11. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie utworzenia Powiatowego 

Zespołu Placówek Szkolno – Rewalidacyjno – Wychowawczych w Rumi – druk 

nr 278/09.  

12. Informacja na temat realizacji zadań z zakresu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2008. 
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13. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany regulaminu 

przyznawania medalu „Za zasługi dla Powiatu Wejherowskiego”– druk nr 272/09. 

14. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 

15. Interpelacje i zapytania radnych.  

16. Wnioski i oświadczenia radnych. 

17. Zamknięcie sesji.  

 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu 

z XXX Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego III kadencji z dnia  

26 maja 2009 roku. Uwag nie zgłoszono. W przeprowadzonym głosowaniu protokół 

przyjęto jednogłośnie.  

 

Ad.2.  
Przewodniczący nie przedstawił żadnych informacji. 

 

Ad.3. 

Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami stanowi załącznik nr 3. 

Starosta powiedział, że: 

Odbyły się dwa konkursy na stanowiska dyrektorów w szkołach. W konkursie 

na dyrektora ZSP Nr 2 w Rumi komisja konkursowa jednogłośnie wybrała pana Piotra 

Wołowskiego. 

Do konkursu na stanowisko dyrektora ZSP w Strzepczu nie zgłosił się żaden 

kandydat. W tej sytuacji Zarząd Powiatu rozważa ponowienie konkursu lub 

powierzenie pełnienia obowiązków dyrektora obecnej pani dyrektor, by w tym czasie 

wypracować nową koncepcję funkcjonowania szkoły. Jednakże decyzja w tej sprawie 

jest też uzależniona od naboru na nowy rok szkolny. W tej chwili wpłynęło zaledwie 6 

wniosków o przyjęcie do tej szkoły.  

Ponadto Starosta dodał, że do pozostałych szkół powiatowych nabór będzie 

prawdopodobnie na poziomie roku ubiegłego, a w ZSP Nr 1 w Wejherowie nawet 

większy. 

 

Następnie Starosta powiedział, że zakończono remont – odnowę nawierzchni 

drogi powiatowej Szemud - Karczemki, odcinek Kamień – Kielno. Projekt został 

dofinansowany przez Unię Europejską z EFRR (1.289.423,29 zł) oraz budżetów 

powiatu wejherowskiego (około 300.000 zł) i Gminy Szemud (130.000 zł). Starosta 

dodał, że jest to jeden z sześciu wniosków złożonych o dofinansowanie ze środków 

funduszy europejskich. Podkreślił, że wszystkie te wnioski zostały pozytywnie 

rozpatrzone.  

 Ponadto Starosta powiedział, że zostały zakończone remonty następujących 

odcinków dróg na terenie powiatu wejherowskiego: 

 Cząstkowo - Gładzica; 

 Żelazna – Zwartowo; 

 Piaśnica – Warszkowo. 

Natomiast na poniższych odcinkach dróg remonty jeszcze trwają: 

 Zamostne – Kochanowo; 

 Zakrzewo – Linia 

 Łętowo – Gardkowice. 

Ceny wykonawstwa tych zadań zakładane w dokumentacji okazały się wyższe niż 

uzyskane w postępowaniu przetargowym. Wobec tego powstały oszczędności. 
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Wspólnie z wójtami gmin, w których były realizowane wymienione remonty ustalono, 

że oszczędności te zostaną przeznaczone na inne zadania drogowe w tych gminach. 

Zakres prac został ustalony przez Zarząd Powiatu i wójtów tych gmin. 

 

Ad.4. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Miasto Kamień Pomorski – druk nr 275/09 przedstawiła pani 

Janina Szalska Skarbnik Powiatu. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów. 

Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.5. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie w sprawie zmiany 

budżetu powiatu na rok 2009 – druk nr 280/09 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów. 

Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.6. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zaopiniowania 

wniosku Powiatowego Urzędu Pracy w Wejherowie o dofinansowanie kosztów 

utworzenia Centrum Aktywizacji Zawodowej ze środków Funduszu Pracy 

pozostających w dyspozycji Ministra Pracy i Spraw Socjalnych - druk nr 282/09 

przedstawił pan Leonid Lech Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wejherowie. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów. 

 

Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7.  
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wspólnej realizacji 

z Fundacją „Szczęśliwa Rodzina” projektu p.t. „Razem można więcej – CIS w Bojanie 

dla Powiatu” – druk nr 283/09 przedstawił pan Arkadiusz Szczygieł Naczelnik 

Wydziału Rozwoju i Programów Europejskich. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu panu Markowi Winogrodzkiemu 

prezesowi Zarządu Fundacji Szczęśliwa Rodzina, który krótko omówił działalność 

Fundacji Szczęśliwa Rodzina.  

Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie obrad panu 

Stefanowi Mazurowi Wiceprzewodniczącemu. 
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Ad.8. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie uchwały 

przyjmującej regulamin oraz zmianie regulaminu określającego zasady wynagradzania 

nauczycieli przez Powiatu Wejherowski – druk nr 279/09 przedstawił pan Grzegorz 

Gaszta Wicestarosta. 

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Edukacji. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.9. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchylenia Uchwały 

Rady Powiatu Wejherowskiego dotyczącej utworzenia Powiatowego Zespołu 

Placówek Szkolno – Rewalidacyjno – Wychowawczych w Rumi – druk nr 276/09 

przedstawił pan Grzegorz Gaszta Wicestarosta. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Edukacji.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.10. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie rozwiązania 

Zespołu Szkół Specjalnych Nr 3 w Rumi – druk nr 277/09 przedstawił pan Grzegorz 

Gaszta Wicestarosta. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Edukacji.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

 

Ad.11. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie utworzenia Powiatowego Zespołu 

Placówek Szkolno – Rewalidacyjno – Wychowawczych w Rumi – druk nr 278/09 

przedstawił pan Grzegorz Gaszta Wicestarosta. Powiedział, że Rada Pedagogiczna 

pozytywnie zaopiniowała powstanie Powiatowego Zespołu Placówek Szkolno – 

Rewalidacyjno – Wychowawczych w Rumi w nowym trybie. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Edukacji..    

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

 

Dalsze prowadzenie obrad ponownie przejął Przewodniczący Rady. 

 

 

Ad.12. 

Informację (w postaci prezentacji multimedialnej) na temat realizacji zadań z 

zakresu współpracy z organizacjami pozarządowymi w roku 2008 (załącznik nr 4) 

przedstawiła pani Hanna Janiak pracownik Wydziału Kultury i Spraw Społecznych . 
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Ad.13. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany regulaminu 

przyznawania medalu „Za zasługi dla Powiatu Wejherowskiego”– druk nr 272/09 

przedstawił pan Tomasz Fopke Naczelnik Wydziału Kultury i Spraw Społecznych. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Kultury, Sportu i Promocji.  

Uwag nie zgłoszono. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.14. 

Dyskusji nt. sprawozdania z prac Zarządu nie było.  

 

Ad.15. 

Radna Anna Dąbrowicz stwierdziła, że remont ul. Zamostnej w Bolszewie jest 

bardzo uciążliwy, głównie dla mieszkańców Bolszewa. Czas oczekiwania na wyjazd 

na drogę nr 6 i wjazd na ul. Zamostną trwa bardzo długo. Ponadto w dniach od 1 do 5 

lipca ma zostać wyłączona sygnalizacja świetlna na skrzyżowaniu drogi nr 6  

z ul. Zamostną. Dla części mieszkańców Bolszewa oznacza to zupełne 

uniemożliwienie wyjazdu od strony m. Zamostne. Ponadto radna poprosiła 

Komendanta Policji o częstsze kierowanie ruchem przez policję na tym skrzyżowaniu, 

co szybko i skutecznie rozładowuje korki. Radna poprosiła Zarząd Powiatu o 

informację nt. działań zmierzających do poprawy tej sytuacji.  

Wiceprzewodniczący Stefan Mazur zauważył, że na drodze nr 6 sygnalizacja 

świetlna jest za gęsto umiejscowiona. Jego zdaniem w tej chwili można by było 

wyłączyć światła przy szkole, gdyż obecnie dzieci mają wakacje. To mogłoby 

poprawić płynność ruchu.  

Starosta powiedział, że jest przeciwny wyłączeniu sygnalizacji świetlnej. 

Powiedział, że przed remontem, wspólnie z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i 

Autostrad uzgodniono pisemnie warunki tego remontu. Natomiast Generalna Dyrekcja 

dróg Krajowych i Autostrad bez uzgodnienia chce wyłączyć sygnalizację świetlną. 

Obecnie trwają jeszcze rozmowy na ten temat.  

Radny Ryszard Czarnecki stwierdził, że przy tym remoncie jest zła organizacja. 

Dodatkowo w tym samym czasie trwa remont w m. Kochanowo, a ta droga mogła by 

być jedną z dróg alternatywnych docierających do drogi nr 6.  

Na to dyrektor Zarządu Drogowego pan Janusz Nowak odpowiedział, że jest to 

krótki remont i zostanie już niedługo zakończony. Dodatkowo Starosta podkreślił, że 

remonty dróg przeprowadza się głównie latem, gdyż wtedy jest odpowiednia 

temperatura powietrza. I dlatego większość remontów wykonuje się w tym samym 

czasie. 

Radny Roman Knop dodał, że teraz rozpoczyna się też remont drogi w 

okolicach Lęborka, co również może pogorszyć płynność ruchu na drodze nr 6 w 

okolicy Wejherowa. 

Radny Czarnecki poprosił o informację, jak długo ma potrwać remont ul. 

Zamostnej w Bolszewie. Starosta powiedział, że najbardziej uciążliwy etap, to remont 

3 mostów, ma trwać maksymalnie 3 miesiące. Jednak mamy zapewnienia wykonawcy, 

że postara się ten etap wykonać znacznie szybciej. Dodał, że w Bolszewie jest 

wyjątkowo trudna sytuacja, bo są aż 3 mosty i jeden przepust, które nadają się do 

natychmiastowego remontu. Natomiast całość remontu planuje się zakończyć dopiero 

w przyszłym roku, bo jest planowany bardzo szeroki zakres prac (łącznie z rondem, 

oświetleniem, itd.), ale dalszy etap remontu będzie mniej uciążliwy. 
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Następnie głos zabrał dyrektor Nowak, który jeszcze raz powiedział, że rozmowy z 

GDDKiA na temat tego remontu trwają już bardzo długo. Natomiast decyzja o 

wyłączeniu świateł w dniach 1-5 lipiec jest dodatkowym pomysłem GDDKiA. W 

związku z tym rozważano alternatywne drogi dojazdu do drogi nr 6. Z ustaleń z 

Wójtem Gminy Wejherowo i m. in. za zgodą prezesa firmy Balex Metal, ma być 

dojazd do drogi nr 6 od ul. Strażackiej w Bolszewie. Dziś odbędzie się ostatnie, 

decydujące spotkanie w tej sprawie. Od 1 lipca byłby to już oznakowany dodatkowy 

dojazd do drogi nr 6. Inna możliwości to wykorzystanie ścieżki obecnie służącej dla 

ruchu pieszo – rowerowego (do ul. Szkolnej w Bolszewie) dla ruchu samochodów 

osobowych (wyłączając tym samym ruch pieszo – rowerowy). Ponadto dyrektor 

Nowak zapewnił, że są podejmowane wszelkie starania by jak najszybciej zrealizować 

najbardziej uciążliwe dla mieszkańców Bolszewa odcinki remontu.  

Następnie Komendant Powiatowy Policji pan Mariusz Mocek powiedział, że 

policja będzie stale przyglądała się przejezdności tego skrzyżowania w tym miejscu i 

interweniowała w sytuacjach wyjątkowo trudnych, poprzez kierowanie ruchem. 

Dodał, że na drodze krajowej nie można na stałe w ten sposób kierować ruchem. 

Ponadto Komendant Policji dodał, że z ustaleń z ostatniej chwili z GDDKiA wiadomo, 

że sygnalizacja na skrzyżowaniu drogi nr 6 z ul. Zamostną nie zostanie 

prawdopodobnie wyłączona w okresie 1-5 lipiec br.   

Na zakończenie radny Roman Knop zaproponował, aby również w przyszłych 

remontach na drogach służby porządkowe włączały się w kierowanie ruchem w 

ekstremalnych warunkach. 

 

Ad.16. 

W tym punkcie nikt nie zabrał głosu.  

 

Ad.17. 

Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł dokonał zamknięcia  

XXXI Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności Radnych na XXXI Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego  

III kadencji. 

2. Lista zaproszonych gości na XXXI Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego  

III kadencji. 

3. Sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. 

4. Informacja na temat realizacji zadań z zakresu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2008. 

 

 

       Posiedzeniu przewodniczył: 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

 

                  Wiesław Szczygieł 

 

 

Protokołowała: Hanna Bulman   


